

REGLEMENT A L'EFFET D'AMENDER LE REGLEMENT NO. 346 INTITULE:  
"REGLEMENT CONCERNANT LA CONSTRUCTION DES EDIFICES SUR LA RUE  
ST-HUBERT, DE LA RUE SHERBROOKE A L'AVENUE MONT-ROYAL."

(Adopté le 5 février 1917)

Une assemblée spéciale du conseil de la Cité de Montréal tenue dans l'hôtel de ville, ce 5ième jour de février 1917, en la manière et suivant les formalités prescrites dans et par l'acte d'incorporation de ladite Cité, à laquelle assemblée sont présents: l'échevin Brodeur, maire suppléant, au fauteuil, les échevins O'Connell, Ward, Boyd, Létourneau, Turcot, Larivière, Blumenthal, Vandelaë, Macdonald, Ménard, Hushion, Rubenstein, Denis, Dubeau, Elie, Lamarre.

Il est statué et décrété par ledit Conseil comme suit:

Section 1.- La section suivante est ajoutée après la section 2 dudit règlement No. 346:-

"Section 2a.- La rue St-Hubert entre la rue Sherbrooke et l'avenue Mont-Royal, est exclusivement réservée pour des fins résidentielles.

Cette section ne s'appliquera pas cependant aux terrains sur la rue St-Hubert situés aux intersections de l'avenue Duluth de la rue Rachel et de l'avenue Mont-Royal, et il est permis d'ériger des maisons de commerce sur ces terrains pourvu que la façade et l'entrée desdites maisons de commerce ne soient pas sur la rue St-Hubert.

Les mots "maisons de commerce" ne comprennent pas les manufactures, usines ou autres établissements servant à des fins de fabrication."

Section 2.- Le présent règlement fait partie dudit règlement No. 346, à toutes fins que de droit.

*M. Mackay*  
MAIRE.  
*S. O. Lavie*  
GREFFIER.  
Archives de la Ville de Montréal

# No. 611

**By-Law to amend by-law No. 346, entitled "By-Law concerning the erection of buildings on St. Hubert Street, from Sherbrooke Street to Mount Royal Avenue".**

(Adopted 5th February 1917).

At a special meeting of the Council of the City of Montreal held in the City Hall this 5th day of February 1917, after the observance of the formalities prescribed in and by the Act of incorporation of the said City, at which meeting were present: Alderman Brodeur, acting mayor, in the chair, Aldermen O'Connell, Ward, Boyd, Létourneau, Turcot, Larivière; Blumenthal, Vandelaë, Macdonald, Ménard, Hushion, Rubenstein, Denis, Dubeau, Elie, Lamarre.

It was ordained and enacted by the said Council as follows:

Sect. 1.—The following section is added after section 2 of said by-law No. 346:—

“Section 2a.—St. Hubert Street, between Sherbrooke Street and Mount Royal Avenue, is exclusively reserved for residential purposes.

This section shall not, however, apply to the lots of land, on St. Hubert Street, situated at the intersections of Duluth Avenue, Rachel Street and Mount Royal Avenue, and it shall be lawful to erect commercial establishments on such lots of land, provided that the frontage and entrance of said commercial establishments be not on St. Hubert Street.

The words “commercial establishments” shall not include factories, works or other establishments used for manufacturing purposes.”

Sect. 2.—This by-law shall form part of said by-law No. 346 to all intents and purposes.